
 

Základní organizace ČZS Trutnov – Kryblice 
 
Zápis č. 5/2017 
z výborové schůze ZO ČZS Kryblice, konané dne 2. 5. 2017 

 
 

Přítomni :     př.Vaněk, Gojdášová, Bartůněk, Jezdinská, Vysoudilová,   Just,  
                    Červeňák, Jaroš, Kusý  
                     
 
Výborovou schůzi řídil předseda ZO př. Vaněk 
 
 
Kontrola zápisu č. 4/2017 : 
 

- termín spuštění vody byl vzhledem k nepříznivým klimatickým podmínkám 
posunut o 1 týden 
 

- př. M. Klúz - p.č. 28 na osadě A1 se na pozvání do výboru ZO omluvil, 
vzhledem k práci mimo okres Trutnov. Záležitost, týkající se špatného stavu 
jeho parcely s ním příležitostně projedná předsedkyně osady A1 př. 
Vysoudilová 

 
Kontrola zápisu z mimořádného zasedání ze dne 8. 4. 2017 : 
 

- výbor ZO bere na vědomí obsah dopisu výboru a členů osady C, kterým žádají 
př. Jaroše, aby setrval ve funkci předsedy této osady (př. Jaroš na 
mimořádném zasedání výborové schůze ZO ČZS dne 8. 4. 2017 odmítl 
dále vykonávat funkci vedoucího dílenské komise, vodohospodáře a 
předsedy osady C) 

 
Výborem ZO  byly projednány tyto záležitosti : 
  

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy ZO př. Vaňka o problémech při 
spuštění vody – došlo k prasknutí skla u vodoměru. Po diskusi výbor ZO 
odsouhlasil nákup nového vodoměru 
 

- výbor ZO odsouhlasil uskutečnit i v letošním roce svoz šrotu. Termín svozu 
bude dán včas na vědomí 

 
- výbor ZO odsouhlasil vyzvednout z depozita SPZ multikáry a po zprovoznění 

multikáry uhradit povinné ručení 
 

- předseda ZO ČZS př. Vaněk vyzval předsedy jednotlivých osad, aby byl zván 
na schůze osad 
 
 
 



 
 
 

- výbor ZO bere na vědomí žádost př. Jaroše o proplacení příslušenství na 
soustruh, které zakoupil a které zůstane v inventáři dílny ZO ČZS. Žádost o 
proplacení byla schválena 
 

- výbor ZO bere na vědomí informaci předsedy osady A1 př. Vysoudilové o 
opravě cesty na osadě A1 – cesta se rozšiřovat nebude, provede se oprava a 
doopraví se jednotlivé části poškozeného plotu 

 
-   ZO bere na vědomí požadavek předsedy osady B př. Červeňáka na pletivo a 

štěrk na úpravu cesty a dále požadavek předsedy osady C př. Jaroše na 
materiál a posekání travnatého svahu na osadě C 

 
 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

Příští schůze výboru se bude konat 6. 6. 2017 od 17.00 hodin 
v hospodářské budově 

 
                
 
 
 
 
    
 
 
                                                                                                Josef   V a n ě k   v.r.  
                                                                                                předseda ZO ČZS 
 
 
 
 
 
 
Zapsala :Miroslava Jezdinská 
 
 


